

〈執筆者〉(五十音順)

- 大津秀司 熊本県立東稜高等学校教諭
(英語英米文学専攻修士課程第16回修了)
- 川俣沙織 中村学園大学短期大学部幼児保育学科講師
(本学大学院文学研究科日本語日本文学専攻博士後期課程3年)
- 竹嶋麻衣 本学大学院文学研究科日本語日本文学専攻博士後期課程3年
- 西村るり 熊本市立京陵中学校教諭
(本学大学院文学研究科日本語日本文学専攻博士後期課程2年)
- 半藤英明 本学文学部教授
- 矢ヶ部あかり 本学大学院文学研究科英語英米文学専攻博士後期課程1年
- 山田 俊 本学文学部教授

〈編集委員〉

三木 悦三
米谷 隆史

熊本県立大学大学院
文学研究科論集 第3号

2010年9月24日 印刷

2010年9月30日 刊行

編集責任者 三木悦三

発行 熊本県立大学大学院文学研究科
熊本市月出3丁目1番100号

印刷 (株)啓文社

熊本県上益城郡嘉島町下六嘉 1765

The Journal of the Graduate School of Language and Literature

Vol. 3

Articles

How Jokes Work	Ōtsu Shūji	i
“What Was New ?”—Raymond Carver’s ‘Domestic’ Fiction	Yakabe Akari	xxvii
A Study of ‘Wa’ in Modern Japanese and Its Absolute ‘Toritate’ Function	Kawamata Saori	li
On the Role of Story-Reading in School Education : When the Soul Meets Words	Nishimura Ruri	lxi
Remarks on Poems Exchanged between Emperor Tenji and Princess Kagami	Takeshima Mai	41
The Zhu-zi Yulei (朱子語類) : An Annotated Translation into Modern Japanese (2)	Yamada Takashi	15
Aiko Tokutomi (徳富愛子) — Who Was She ? : A Portrait of a Woman by Her Husband Roka (蘆花)	Handō Hideaki	1

Graduate School of Language and Literature
PREFECTURAL UNIVERSITY OF KUMAMOTO
September, 2010